

الإعلان عن إنسحاب مرشح من انتخابات الدورة 2022-2024 لعضوية مجلس إدارة الشركة

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأن رئيس مجلس إدارة شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة، قد أستلم خطاب إنسحاب المرشح السيد/ طارق فضل أمين وفا، وذلك بعدم الرغبة في خوض انتخابات الدورة 2022-2024 لمجلس إدارة الشركة والمقرر خوضها في يوم الاثنين 14 مارس 2022 خلال إجتماع الجمعية العمومية العادية. لذلك تعلن شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة عن تحديث القائمة الخاصة بالمرشحين لعضوية مجلس الإدارة، استناداً إلى الترشيحات النهائية:

- 1 الشیخ محمد بن علی آل خلیفة
- 2 السیدة/ آمال سید مصطفی محلیس
- 3 السید/ محمد عبد الرحمن الخان
- 4 السید/ محمد نبیل عبد الله الزین
- 5 السید/ فاروق یوسف المؤید
- 6 السید/ عبدالرحمن محمد سیف جمشیر
- 7 السید/ عبد الله حسن بوهندی
- 8 السید/ جواد یوسف الحجاج
- 9 السید/ جهاد یوسف أمین
- 10 السید/ جلال محمد جلال
- 11 السید/ جاسم محمد الشیخ

وفقاً لذلك، تم تحديث قائمة أسماء المرشحين المرفقة بالعربية والإنجليزية. توجد القائمة الخاصة بالمرشحين لعضوية مجلس الإدارة، على موقع بورصة البحرين وعلى موقع شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة ش.م.ب [www.bdfs.bh](http://www.bdfs.bh)

Name	صادق إسماعيل عبدالعزيز	الإسم
Title	سكرتير مجلس الإدارة و مسؤول الحكومة	المسمى الوظيفي
Company Seal	التوقيع	
 <b>BDFS</b> شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة Bahrain Duty Free Shop Complex		

**Announcement of withdrawal of a candidate from the 2022-2024 elections of the  
Company Board Membership**

**To: Bahrain Bourse**

Bahrain Duty Free Shop Complex would like to announce that the Chairman has received withdrawal letter of candidate **Mr. Tareq Fadhl Amin Wafa**, and his no more desire to run for the elections of (2022-2024) cycle of the company's Board of Directors, which is scheduled to be contested on Monday, March 14, 2022 during the ordinary general assembly meeting. Therefore, and further to this announcement, Bahrain Duty Free Shop Complex B.S.C would like to announce the updated list of candidates for its Board of Directors membership based on the final nominations:

- 1- Mr. Abdulla Hassan Buhindi
- 2- Mr. Abdulrahman M. S. Jamsheer
- 3- Mr. Farouk Yousif Almoayyed
- 4- Mr. Jalal Mohammed Jalal
- 5- Mr. Jassim Mohammed Al Shaikh
- 6- Mr. Jawad Yousuf Al Hawaj
- 7- Mr. Jehad Yusuf Ameen
- 8- Mr. Mohammed A.Rahman Al Khan
- 9- Mr. Mohammed Nabeel Abdulla Al Zain
- 10- Mrs. Amal Sayed Moustafa Mehles
- 11- Sh. Mohamed Bin Ali Al Khalifa

Accordingly, the list of nominees has been updated as per attached in English and Arabic. The list of candidates for membership of the Board of Directors is available on the website of Bahrain Bourse and on the website of the Bahrain Duty Free Shop Complex Company B.S.C. [www.bdfs.bh](http://www.bdfs.bh)

Name	Sadeq Ismaeel Abdulaziz	الإسم
Title	Board Secretary and CG Officer	المسمى الوظيفي
Company Seal	Signature التوقيع	
 <b>BDFS</b> شركة مجمع البحرين للأسواق الحرة Bahrain Duty Free Shop Complex		